
Zápis ze schůze ekonomické komise AS PdF 
ze dne 10. 1. 2013 

 
Přítomni (bez titulů): Beránek, Mužík, Šťáva, Koutská, Zelina 

Omluveni: Havel, Kopečný 

 

Hosté: Mgr. Petr Najvar, Ph.D., předseda AS PdF 

 

     EK se domnívá, že komunikace mezi vedením PdF a akademickou obcí se postupně 

omezuje. V důsledku nedostatečné informovanosti pak vznikají různé fámy, které se po PdF 

šíří. EK reaguje na časté připomínky členů akademické obce, týkající se zejména výměny 

nábytku v pracovnách a učebnách, které vyvrcholily v anonymních dopisech ze dne 2. 1. 

2013. Abychom předešli nežádoucí medializaci, po poradě s předsedou AS si dovolujeme 

požádat vedení PdF o vyjádření k následujícím otázkám:  

 

1. Kolik prostředků bylo věnováno na výměnu nábytku v posledních letech? 

2. Z jakých prostředků (druh dotace) byla výměna nábytku financována? 

3. Byla výměna nábytku uskutečňována na základě výběrového řízení? Je možné nahlédnout 

do dokumentace k realizovaným výběrovým řízením v této oblasti? Vyhrává skutečně 

výběrová řízení firma jmenovaná v dopisech?  

4.Proč je likvidován zachovalý vyřazený nábytek? Je možné jeho využití jinde (nabídka 

fakultním školám, dětským domovům apod.)? 

 

     Děkujeme za pochopení. EK by přivítala možnost reagovat na vyjádření vedení PdF na 

řádném zasedání AS PdF dne 19. 2. 2013. 

  

 

V Brně dne   10. 1. 2013 

 

Za ekonomickou komisi:   předseda: 

                                  

                                           členové: 

 

 

 

 

 

Příloha: Dva anonymní dopisy členům EK  


